
 

 

 

 

Bilaga 1 

Särskilt yttrande 
 

§ 37  Kommunfullmäktigeuppdrag 2023 – Tekniska nämnden och 

Stadsbyggnadsnämnden ges i uppdrag att tillsammans med boende och 

näringsidkare undersöka hur storstadspaketet kan bidra till fler gröna 

mötesplatser 
 

Vi Sverigedemokrater ser fram emot kommande grönytor men kan konstatera att förtätningsivern 

leder Malmö i fel riktning. Det vi i flera fall ser är att stora ståtliga träd faller offer helt i onödan, 

för storstadspaketets framfart. Dessa gamla träd har en stor krontäckning som både ger skugga 

och suger upp mycket vatten. För att kompensera för alla dessa nedhuggna träd krävs många nya 

träd med lång uppväxttid. Malmös krontäckningsgrad är redan allt för låg. 

Storstadspaketet skall inte tillmätas någon större betydelse för att göra Malmö grönare. I Tekniska 

nämndens och Stadsbyggnadsnämndens utredning står på sidan 22 ”Inom de 

exploateringsprojekt som utvecklats längs stråken för att säkerställa avtalens bostadsåtagande har 

ett flertal kvartersparker tillskapats, dock kan dessa inte anses vara enbart tack vare 

storstadspaketet utan får ses som en del i att skapa en attraktiv och blandad stad i enlighet med 

Malmö stads politiska mål och styrdokument. Detta är något som hade skett även utan 

storstadspaketet”. 
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